
Protokół Nr XXXVII/2009
z Sesji Rady Gminy Bobrowniki

w dniu 27 listopada 2009 r.

Obecnych członków Rady Gminy  –    14 na ogólny stan 15.
Lista  obecności  członków  Rady  Gminy  stanowi  zał.  nr  1  do  niniejszego 
protokołu.
Radny nieobecny usprawiedliwiony: Kazimierz Smółka.
Usprawiedliwienie pisemne stanowi w kolejności załącznik nr 2 do protokołu 
sesyjnego.

W XXXVII Sesji uczestniczyli także: 
- Waldemar Andzel – Poseł na Sejm RP;
- Aleksandra Trawińska – pracownik Biura Poselskiego Posła Waldemara  
   Andzela;
- Anna Miłkowska i Kasia Solecka – pracownice Biura Senatora RP Zbigniewa 
   Meresa;
- ppłk Mirosław Jodko – Komendant Wojskowej Komendy Uzupełnień 
   w Będzinie;
- Sołtysi sołectw tut. Gminy (oprócz K.Cofały – Sołtysa soł. Siemonia);
- przedstawiciele tut. Urzędu na czele z Wójtem Gminy Panem Mirosławem  
   Rabsztynem.

Lista obecności osób zaproszonych stanowi zał. nr 3 do protokołu z Sesji.

Ad. pkt 1
Oficjalnego  otwarcia  XXXVII  Sesji  dokonał  Przewodniczący  Rady  Gminy 
Bogdan  Brzozowski,  który  na  podstawie  listy  obecności  stwierdził 
prawomocność jej obrad.

Ad. pkt 2
Do  przesłanego  uprzednio  porządku  obrad  XXXVII  Sesji  zaproponowano 
wniesienie  zmian,  polegających  na  wprowadzeniu  dwóch  dodatkowych 
punktów tj.:
- podjęcie uchwały w sprawie zawierania porozumień pomiędzy Gminą 
 Bobrowniki a innymi gminami, dotyczących zwrotu kosztów dotacji udzielanej 
  przez inne gminy na każdego ucznia uczęszczającego do przedszkola  
  niepublicznego na terenie innych gmin, a będącego mieszkańcem Gminy  
  Bobrowniki – jako punktu 15;
- podjęcie uchwały w sprawie zajęcia ostatecznego stanowiska dotyczącego 
  zmiany Planu Zagospodarowania Przestrzennego Województwa Śląskiego 



  w zakresie powiązań komunikacyjnych MPL „Katowice” w Pyrzowicach 
  oraz strefy okołolotniskowej zlokalizowanej między innymi na obszarze  
Gminy Bobrowniki – jako punktu 16.
Zaproponowany porządek obrad został poddany pod głosowanie i przyjęto go 
jednogłośnie, a w ostatecznej wersji przedstawiał się następująco:

1.  Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2.  Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.
3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji i powołanie Sekretarza Sesji 
     bieżącej.
4.  Informacja Przewodniczącego Rady z działalności między sesjami.
5.  Informacja Wójta o działalności w okresie międzysesyjnym.
6.  Interpelacje i wnioski.
7.   Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od  
      nieruchomości na 2010 rok.
8.   Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości.
9.   Podjęcie uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów na 2010 rok.
10. Podjęcie uchwały w sprawie stawek opłaty targowej.
11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
      środków transportowych na 2010 rok oraz zwolnień od tego podatku.
12. Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Bobrowniki 
      z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami na 
      rok 2010.
13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia jednostkowej stawki dotacji 
      przedmiotowej do1 m3 ścieków dla Zakładu Gospodarki Komunalnej 
       w Bobrownikach na 2010 rok.
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy 
      Bobrowniki na 2009 rok.
15. Podjęcie uchwały w sprawie zawierania porozumień pomiędzy Gminą 
      Bobrowniki a innymi gminami, dotyczących zwrotu kosztów dotacji  
      udzielanej przez inne gminy na każdego ucznia uczęszczającego do 
      przedszkola niepublicznego na terenie innych gmin, a będącego 
      mieszkańcem Gminy Bobrowniki.
16. Podjęcie uchwały w sprawie zajęcia ostatecznego stanowiska dotyczącego 
      zmiany Planu Zagospodarowania Przestrzennego Województwa Śląskiego 
      w zakresie powiązań komunikacyjnych MPL „Katowice” w Pyrzowicach 
      oraz strefy okołolotniskowej zlokalizowanej między innymi na obszarze 
      Gminy Bobrowniki.
17. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i wnioski.
18. Sprawy różne.
19. Zamknięcie obrad Sesji.
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Ad. pkt 3
Na  wniosek  Radnej  Marioli  Frej  –  Sekretarza  XXXVI  Sesji  protokół 
z przedmiotowej Sesji został przyjęty bez zastrzeżeń w sposób jednogłośny.
Na  Sekretarza  Sesji  bieżącej  Przewodniczący  B.Brzozowski  powołał  Radną 
Wirginię Jeleśniańską.

W tym punkcie Pan Przewodniczący poinformował, że w dzisiejszej Sesji 
uczestniczą: Pani Romualda Gwóźdź zam. w Sączowie oraz Pan Jan Cichocki 
zam.  w Rogoźniku  –  osoby  zaproszone  na  prośbę  ppłk  Mirosława  Jodkę  – 
Komendanta  WKU  w  Będzinie.  Osoby  te  w  obecności  zebranych  na  sali 
posiedzeń zostały odznaczone w imieniu Ministra Obrony Narodowej Bogdana 
Klicha przez Komendanta M.Jodkę:

- Pani  Romualda  oraz  nieobecny  jej  małżonek  Jan  Gwóźdź  srebrnymi 
medalami za zasługi dla obronności kraju za odbycie służby wojskowej 
przez czterech ich synów;

- Pan Jan Cichocki mianowany na stopień wojskowy – porucznika.
Po tym akcie Komendant M.Jodko serdecznie pogratulował ww. mieszkańcom 
naszej Gminy oraz pokrótce omówił działalność WKU w Będzinie i założenia 
reorganizacyjne Komendy.
Gratulacje Pani R.Gwóźdź oraz Panu J.Cichockiemu złożył również w imieniu 
Rady i Urzędu Gminy Przewodniczący Rady Gminy B.Brzozowski.

Ad. pkt 4
W przedmiotowym punkcie Przewodniczący Rady Gminy odczytał  zebranym 
sprawozdanie z działalności międzysesyjnej tj. od dnia 6 listopada 2009 r.  do 
dnia  27  listopada  2009  r.,  w  którym  przedstawił  przedsięwzięcia  podjęte 
w zakresie organizowania pracy tut. Rady:
- podpisano i przekazano do realizacji uchwały podjęte podczas XXXVI Sesji 
Rady Gminy,
- podjęto czynności organizacyjne w zakresie zwołania bieżącej Sesji Rady 
  Gminy, a także posiedzeń Komisji Rady Gminy, które odbyły się:

* Komisja ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu i Komisja ds. Mienia 
   Komunalnego, Gospodarki i Ochrony Środowiska w dniu 
   19 listopada br.;
* Komisja Rewizyjna i Komisji Budżetu w dniu 24 listopada br.;
   Budżetu, które odbyły w dniach: 26 października i 3 listopada br.   

         *  Komisja Rady Gminy ds. Mienia Komunalnego, Gospodarki i Ochrony 
             Środowiska w dniu 25 listopada br.                                                          
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Oprócz tego Przewodniczący B.Brzozowski wziął udział w niżej wymienionych 
posiedzeniach, imprezach sportowych i okolicznościowych:

- 6 listopada br. w Zebraniu Wiejskim w Bobrownikach,
- 11 listopada br. w uroczystej wieczornicy z okazji Święta Niepodległości 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Bobrownikach,
- 12 listopada br. w spotkaniu w tut. Urzędzie w sprawie lokalizacji linii 

kolejowej  łączącej miasta aglomeracji górnośląskiej z MPL „Katowice” 
w  Pyrzowicach  (w  odniesieniu  do  odcinka  Katowice-Pyrzowice) 
z udziałem projektanta, kierownika kontraktu przedmiotowego odcinka, 
przedstawiciela inwestora oraz Wójta Gminy Ożarowice,

- 13 listopada  br. w Zebraniu Wiejskim w Dobieszowicach,
- 20 listopada br. w Zebraniu Wiejskim w Rogoźniku,
- 26 listopada br. w Zebraniu Wiejskim w Sączowie.

Ponadto Przewodniczący Rady Gminy na bieżąco konsultował z Wójtem Gminy 
wszystkie bieżące sprawy, wymagające omówienia.

Ad. pkt 5
W ramach wystąpienia międzysesyjnego Wójt Gminy poinformował zebranych, 
iż w analogicznym okresie tj.:
- 6 listopada br. uczestniczył w Zebraniu Wiejskim w Bobrownikach;
-  9  listopada  br.  wziął  udział  w  Forum  Sołtysów  w  Śląskim  Urzędzie 
Wojewódzkim w Katowicach, powiązanym z wręczeniem nagród w konkursie 
pn.  „Piękna  wieś  województwa  śląskiego”,  organizowanym  przez  Urząd 
Marszałkowski, w którym sołectwo Bobrowniki uzyskało III miejsce;
-  10  listopada  br.  uczestniczył  w  posiedzeniu  Zarządu  KZK  GOP 
w Katowicach, podczas którego poruszano problem dopłaty dla naszej Gminy 
w wys. 102 tys. zł;
-  w  tym  samym  dniu  w  tut.  Urzędzie  odbyło  się  spotkanie  w  sprawie 
realizowanej  autostrady  A-1  w  temacie:  zanieczyszczania  dróg,  zakłócania 
porządku i innych utrudnień wynikających z tego tytułu;
-  12  listopada  br.  uczestniczył  w  spotkaniu  w  tut.  Urzędzie  w  sprawie 
planowanej lokalizacji linii kolejowej, łączącej miasta aglomeracji górnośląskiej 
z MPL „Katowice” w Pyrzowicach;
- w tym samym dniu wziął udział w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej KZK GOP 
w Katowicach;
- 13 listopada br. uczestniczył w Zebraniu Wiejskim w Dobieszowicach; 
- 19 listopada br. odbył spotkanie z Nadleśniczym w sprawie drogi koniecznej 
od zasobów Lasów Państwowych oraz propozycji wymiany gruntów pomiędzy 
Gminą a Lasami Państwowymi;
-  20  listopada  br.  przyjął  Dyrektora  ING  Oddziału  w  Piekarach  Śląskich 
w kwestii przedstawienia możliwości udzielenia kredytu Gminie;
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- w tym samym dniu przyjął Radnego Powiatu p.Nawarę w sprawie omówienia 
zakresu planowanego remontu zabytkowego Dworku w Dobieszowicach; 
- w tym samym dniu wziął udział w Zebraniu Wiejskim w Rogoźniku;
-  23  listopada  br.  uczestniczył  w  spotkaniu  w  Biurze  Poselskim  Posła 
G.Dolniaka  w  Sosnowcu  z  udziałem  Wojewody  Śląskiego  i  Marszałka 
Województwa w sprawie planowanych połączeń kolejowych;
-  24 listopada  br.  wziął  udział  w posiedzeniu  Komisji  Rewizyjnej  i  Komisji 
Budżetu Rady Gminy;
-  25  listopada  br.  przyjął  Dyrektora  ENION-u  p.Zygmunta  w  sprawie 
uzgodnienia, dotyczącego ułożenia kabla podziemnego w Twardowicach;
- 26 listopada br.  wziął udział w zebraniu wiejskim w Siemoni.

Nadto  Wójt  w  swoim  wystąpieniu  poinformował,  iż  w  Dniu  Święta 
Niepodległości tj. dnia 11 listopada br. wziął udział w uroczystej wieczornicy, 
która miała miejsce w Gminnym Ośrodku Kultury w Bobrownikach.

W  swoim  wystąpieniu  Wójt  Gminy  szczególnie  dużo  miejsca  poświęcił 
tematowi związanemu z  planowaną budową połączeń kolejowych, która bardzo 
niepokoi mieszkańców naszej Gminy.

 Do  wystąpienia Wójta nie zgłoszono żadnych zapytań.
 

Ad. pkt 6
W punkcie interpelacje i wnioski głos zabrali:

Radna D.Ligęza – prosiła Dyrektora GZO o przygotowanie analizy wyników 
nauczania w gimnazjach w oparciu o wartość dodaną.

Radna B.Zarodkiewicz-Czapla – zwróciła się z prośbą o szerszą informację na 
temat  remontu  elewacji  w Gimnazjum w Siemoni,  pytając  przy  tym,  czy  ta 
ściana była już kiedyś remontowana?
Nadto Radna zawnioskowała o szczegółowe wyjaśnienia na temat zaplanowanej 
inwestycji  w  Szkole  Podstawowej  w  Bobrownikach  na  kwotę  40  tys.  zł, 
polegającej na wybrukowaniu dziedzińca.
Oprócz tego Radna pytała, od ilu dzieci są uiszczane wpłaty rodziców z tytułu 
pobytu dziecka w Przedszkolu?
Na koniec  Radna  spytała,  czy jest  możliwe  wyznaczenie  wcześniejszej  daty 
ogłoszenia  konkursu  na świadczenie  usług  z zakresu  kultury fizycznej,  gdyż 
o to zwrócił się do Komisji Młodzieży, Oświaty Kultury i Sportu KS „Cyklon” 
w Rogoźniku.

Radny  J.Kańtoch  –  spytał,  czy  prawdą  jest,  że  przesunięcie  lokalizacji  linii 
kolejowej w kierunku Wymysłowa było uzgodnione z Wójtem Gminy?
Nadto Radny pytał, czy te nasze uchwały będą miały jakikolwiek oddźwięk.
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Radny T.Pudło – oświadczył, że w informacjach oświatowych są zamieszczone 
różne dane w odniesieniu do wyników egzaminów i prosił o wyjaśnienie tych 
rozbieżności.
Radna  M.Frej  –  zawnioskowała  o  równy  podział  środków  budżetowych 
pomiędzy sołectwa, gdyż przez kanalizację w Dobieszowicach sołectwo to jest 
poszkodowane.  Ten  sam  problem  zdaniem  Radnej  dotyczy  sołectwa 
Wymysłów.
Nadto Radna oświadczyła, że nie zabezpieczono również środków na wymianę 
mebli w klasach 1 – 3 w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Dobieszowicach, 
co zostało zalecone przez SANEPiD.
Oprócz  tego  Radna  przedstawiła  prośbę  młodzieży  gimnazjalnej  z  sołectwa 
Dobieszowice,  dotyczącą  utworzenia  skate-parku.  Zdaniem Radnej  byłby  to 
wydatek rzędu ok. 70 tys. zł.

Radna Cz.Nabrdalik – stwierdziła, że na odwodnienie sali widowiskowej Domu 
Kultury w Sączowie była przeznaczona kwota 12 tys. zł. Jednakże prac tych do 
tej  pory  nie  wykonano,  a  problem  jest  na  tyle  poważny,  że  z  uwagi  brak 
podpiwniczenia  sali  widowiskowej  woda  podpływa  pod  nią,  powodując 
odklejanie się parkietu. W związku z tym Radna zawnioskowała, aby prace te 
zostały  wykonane  w  roku  przyszłym  przy  okazji  realizacji  zadania  pn. 
„Termomodernizacja Domu Kultury w Sączowie”.

Sołtys  J.Soska  –  poinformował  zebranych,  iż  otrzymał  odpowiedź  na  pismo 
z  Urzędu  Marszałkowskiego  w  sprawie  połączeń  kolejowych.  Jednakże 
odpowiedź  ta  jest  bardzo  enigmatyczna  i  nie  wynika  z  jej  treści,  kto  jest 
odpowiedzialny  za  opracowanie  koncepcji,  jakie  przedstawia  się  na  stronie 
internetowej Urzędu Marszałkowskiego, gdyż ten właśnie Urząd wskazuje na 
PKP PLK S.A., zaś na spotkaniach ich przedstawiciel informuje, że wszystkie 
prace planistyczne odbywały się na szczeblu Urzędu Marszałkowskiego.

Ad. pkt 7
Wprowadzenia  przedmiotowego  punktu  dokonał  Przewodniczący 
B.Brzozowski stwierdzając, iż w projektach uchwał w kwestii podatków i opłat 
lokalnych  na  2010  rok  nie  założono  ich  wzrostu.  Były  one  szczegółowo 
analizowane podczas posiedzeń Komisji Rady Gminy, a głównie przez Komisję 
Budżetu.
W tym miejscu o zabranie głosu poproszona została Przewodnicząca Komisji 
Budżetu Rady Gminy Radna Cz.Nabrdalik, która zapoznała zebranych z opinią 
Komisji na temat projektów uchwał w sprawie podatków i opłat lokalnych na 
2010 rok.
W  swoim  wystąpieniu  Przewodnicząca  Cz.Nabrdalik  oznajmiła,  że  na 
posiedzeniu  w dniu 23 października 2009 r. po dogłębnej  analizie  wszystkie 
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zaproponowane stawki podatkowe oraz zwolnienia z podatków zaopiniowano 
pozytywnie.

Po  wystąpieniu  Przewodniczącej  Komisji  Budżetu  Przewodniczący 
B.Brzozowski poprosił  o zgłaszanie pytań i uwag odnośnie projektu uchwały 
w sprawie stawek podatku od nieruchomości.

Nikt z obecnych nie zgłosił pytań, ani uwag odnośnie przedmiotowego projektu 
uchwały. W związku z tym projekt uchwały poddany został pod głosowanie.

Rada Gminy Bobrowniki jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVII/338/09 
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2009 
rok – ww. uchwała stanowi w kolejności zał. nr 4 do protokołu z Sesji.

Ad.pkt 8.
W związku  z  dokonaniem ogólnego  wprowadzenia  do  bloku  poświęconego 
podatkom  i  opłatom  lokalnym,  dokonanym  w  punkcie  7  porządku  obrad 
zarówno przez  Przewodniczącego Rady Gminy Gminy jak i  Przewodniczącą 
Komisji  Budżetu,  Przewodniczący  B.Brzozowski  bezpośrednio  na  wstępie 
poprosił o zgłaszanie uwag do projektu uchwały odnośnie zwolnień w podatku 
od nieruchomości.
W tym miejscu Skarbnik Gminy B.Ferdyn zwróciła się o skreślenie w punkcie 4 
§  1  wyrazów  „  ...na  prowadzenie  działalności  gospodarczej.”,  gdyż  jak 
stwierdziła osoby te już taki zapis posiadają w zawartych umowach. 

Ze względu  na  brak  dyskusji  w przedmiotowym temacie  zarządzone  zostało 
głosowanie.

Rada Gminy Bobrowniki jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVII/339/09 
w  sprawie  zwolnień  w  podatku  od  nieruchomości  –  uchwała  niniejsza 
stanowi zał. nr 5 do protokołu sesyjnego.

Ad.pkt 9.
Podobnie jak wyżej Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszanie pytań 
i uwag odnośnie projektu uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów.

Również  w  tym  punkcie  nie  odnotowano  żadnej  dyskusji,  toteż  Pan 
Przewodniczący poprosił o przegłosowanie ww. projektu uchwały.

Rada Gminy Bobrowniki jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVII/340/09 
w sprawie opłaty od posiadania psów na 2010 rok – przedmiotowa uchwała 
stanowi w kolejności zał. nr 6 do protokołu z Sesji.

Ad.pkt 10.
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Wzorem  poprzednich  punktów  Przewodniczący  B.Brzozowski  na  wstępie 
zapytał, czy w temacie stawek opłaty targowej są jakieś uwagi.

W przedmiotowym punkcie  także  nie  odnotowano  żadnej  dyskusji  i  projekt 
uchwały  przygotowany  w  dotychczasowej  treści  został  poddany  pod 
głosowanie.

Rada Gminy Bobrowniki jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVII/341/09 
w  sprawie  stawek  opłaty  targowej  –  uchwała  ta  stanowi  zał.  nr  7  do 
niniejszego protokołu.

Ad.pkt 11.
Podobnie  jak  w  poprzednich  punktach  Pan  Przewodniczący  poprosił 
o zgłaszanie pytań i uwag do projektu uchwały w sprawie stawek podatku od 
środków transportowych oraz zwolnień od tego podatku.

Radni nie zgłosili żadnych zapytań i uwag.
W następstwie projekt przedmiotowej uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Gminy Bobrowniki jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVII/342/09 
w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków 
transportowych  na  2009  r.  oraz  zwolnień  od  tego  podatku  –  niniejsza 
uchwała stanowi w kolejności zał. nr 8 do protokołu sesyjnego.

           
Ad. pkt 12.

Na wstępie niniejszego punktu Pan Przewodniczący powiedział, że jak co roku 
tut.  Gmina podejmuje współpracę z organizacjami pozarządowymi i  poprosił 
o zgłaszanie pytań i uwag do przedstawionego projektu „Programu ...”.

Do  przedmiotowego  projektu  również   nie  zgłoszono  żadnych  uwag, 
w związku z czym został on poddany pod głosowanie.

Rada Gminy Bobrowniki jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVII/343/09 
w  sprawie  Programu  współpracy  Gminy  Bobrowniki  z  organizacjami 
pozarządowymi  oraz  innymi  uprawnionymi  podmiotami  na rok 2010  – 
przedmiotowa uchwała stanowi zał. nr 9 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 13.
W tym punkcie obrad o zabranie głosu Przewodniczący B.Brzozowski poprosił 
Panią Skarbnik, która tytułem wprowadzenia przedstawiła pokrótce kalkulację 
obliczonej  dotacji.  Zgodnie  z  danymi  z  ZGK  w  Bobrownikach  w  r.  2009 
planowane  koszty  oczyszczalni  ścieków  oszacowano  na  kwotę  676  453  zł, 
natomiast  prognozuje  się  osiągnięcie  przychodów  w wysokości  504  521  zł. 
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Zgodnie z powyższym obliczono dotację do 1 m3 ścieków w wysokości brutto 
– 1,49 zł, zaś w wysokości netto – 1,39 zł.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszanie pytań i uwag do 
przedmiotowego tematu.  Z uwagi na brak dyskusji  projekt  uchwały poddano 
pod głosowanie.

Rada Gminy Bobrowniki jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVII/344/09 
w sprawie ustalenia jednostkowej stawki dotacji  przedmiotowej do 1 m3 
ścieków  dla  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  w  Bobrownikach 
w 2010 roku – uchwała ta stanowi zał. nr 10 do protokołu z Sesji.

Ad.pkt 14.
Podobnie  jak  w  poprzednim  punkcie  wprowadzenia  do  projektu  uchwały 
dotyczącej  zmian  budżetowych  dokonała   Skarbnik  Gminy  B.Ferdyn, 
wyjaśniając na wstępie, że podmiana projektu uchwały była niezbędna z uwagi 
na  wprowadzane  dalsze  zmiany  od  chwili  przesłania  projektu  Radnym. 
W dalszej  części  swojego  wystąpienia  poinformowała,  iż  zmian  w budżecie 
Gminy  polegających  na  zmniejszeniu  dochodów  budżetu  Gminy 
i  zmniejszeniu  wydatków  budżetu  Gminy  dokonuje  się:  w  dziale  750- 
Administracja  publiczna,  w dziale  801-Oświata  i  wychowanie  oraz  w dziale 
900-Gospodarka  komunalna  i  ochrona  środowiska.  Natomiast  zwiększenia 
dochodów  budżetu  Gminy  w  działach:  758-Różne  rozliczenia  i  852-Pomoc 
społeczna,  a  zwiększenia  wydatków  Gminy  w  działach:  801-Oświata 
i wychowanie i 852-Pomoc społeczna.
Dokonuje  się  również  przeniesień  planowanych  dochodów  i  wydatków 
w tegorocznym budżecie Gminy, a dotyczy to działów: 010,  700, 756,   900, 
754.  Konsekwentnie  zmiany  dotyczą  także  załączników  do  tegorocznego 
budżetu Gminy.
Wszelkie  zmiany  budżetu  i  w  budżecie  Gminy  na  2009  rok  Pani  Skarbnik 
w swoim wystąpieniu szczegółowo omówiła i uzasadniła.

Z uwagi na brak pytań i uwag odbyło się głosowanie. 

Rada  Gminy  Bobrowniki  11  głosami  „za,  przy  1  głosie  „przeciw”  oraz 
2  głosami  wstrzymującymi  się   podjęła  uchwałę  Nr  XXXVII/345/09 
w sprawie zmian budżetu i  w budżecie Gminy Bobrowniki na 2009 rok, 
która stanowi w kolejności zał. nr 11 do protokołu sesyjnego.

Ad.pkt 15.
Na  wniosek  Przewodniczącego  Rady  Gminy  wprowadzenia  do  projektu 
uchwały dokonała Pani Skarbnik informując, że do przedszkoli niepublicznych 
w innych miastach uczęszczają dzieci zamieszkujące w Gminie Bobrowniki:

- 1 dziecko do prywatnego przedszkola w Będzinie,
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- 1 dziecko do prywatnego przedszkola w Mysłowicach,

a  obecnie  Miasto  Katowice  i  Miasto  Sosnowiec  zgłosiło  uczęszczanie  po 
1 dziecku do przedszkoli prywatnych w tych właśnie miastach.
Koszty pobytu naszych dzieci w ww. przedszkolach szacuje w roku bieżącym 
na ok. 6,5 tys. zł.

Do  przedmiotowego  tematu  nie  zgłoszono  żadnych  pytań,  toteż  Pan 
Przewodniczący zarządził głosowanie.

Rada Gminy Bobrowniki jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVII/346/09 
w sprawie zawierania porozumień pomiędzy Gminą Bobrowniki a innymi 
gminami, dotyczących zwrotu kosztów dotacji udzielanej przez inne gminy 
na  każdego  ucznia  uczęszczającego  do  przedszkola  niepublicznego  na 
terenie  innych  gmin,  a  będącego  mieszkańcem  Gminy  Bobrowniki  – 
uchwała w kolejności stanowi zał. nr 12 do niniejszego protokołu.

Ad.pkt 16.
W tym punkcie obrad Przewodniczący B.Brzozowski odczytał zebranym treść 
projektu  uchwały  w  sprawie  zajęcia  ostatecznego  stanowiska  dotyczącego 
zmiany  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Województwa  Śląskiego 
w zakresie powiązań komunikacyjnych MPL „Katowice” w Pyrzowicach oraz 
strefy  okołolotniskowej  zlokalizowanej  między  innymi  na  obszarze  Gminy 
Bobrowniki.
Dalej rozpoczęła się dyskusja w której głos kolejno zabrali:

Radny T.Pudło – stwierdził, że w rozdzielniku niniejszej uchwały winno być 
również umieszczone Ministerstwo Infrastruktury.

Radna D.Ligęza – poprosiła Posła W.Andzela, by w punkcie „sprawy różne” 
przedstawił swoje stanowisko na przedmiotowy temat.

Wójt M.Rabsztyn – zaproponował również, aby w rozdzielniku dopisać również 
parlamentarzystów z naszego regionu.

Wnioski:  Radnego  T.Pudły  i  Wójta  Gminy  M.Rabsztyna  zostały  przyjęte 
jednogłośnie.

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.

Rada Gminy Bobrowniki jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVII/347/09 
w  sprawie  zajęcia  ostatecznego  stanowiska  dotyczącego  zmiany  Planu 
Zagospodarowania  Przestrzennego  Województwa  Śląskiego  w  zakresie 
powiązań komunikacyjnych MPL „Katowice” w Pyrzowicach oraz strefy 
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okołolotniskowej  zlokalizowanej  między  innymi  na  obszarze  Gminy 
Bobrowniki – uchwała ta stanowi zał. nr 13 do protokołu z Sesji.

Ad.pkt 17.
Odpowiedzi na interpelacje i wnioski udzielił Wójt Gminy oświadczając, iż:

- potencjalne powiązania komunikacyjne w strefie okołolotniskowej formalnie 
zaprezentowane zostały 2 lipca br. na spotkaniu w Promnicach. Na pierwszym 
spotkaniu w Ożarowicach Wójt oświadczył, że zielona linia w odniesieniu do 
naszej  Gminy  jest  całkowicie  nie  do  przyjęcia  z  uwagi  na  zabudowę 
w sołectwach: Dobieszowice, Wymysłów, Sączów. Drugi przebieg oznaczony 
czerwoną linią narusza jedynie zabudowę ul. 27 Stycznia w Dobieszowicach, 
gdzie w grę wchodziłoby wyburzenie ok. 5 domostw. Nie mniej jednak obydwa 
zaproponowane przebiegi po spotkaniu w tut. Urzędzie w listopadzie br. zostały 
formalnie  negatywnie  zaopiniowane.  Dalej  Pan  Wójt  pokazał  propozycję 
lokalizacji  od Bytomia, przez Piekary Śl., Świerklaniec. Jednakże projektanci 
obawiają  się  przy  tej  lokalizacji  negatywnych  skutków  tzw.  uskoku 
radzionkowskiego oraz bagien rz. Brynicy. Na zakończenie swej wypowiedzi 
Wójt  oświadczył,  że  jeśliby ta  właśnie  opcja  tj.  przebieg  przez Świerklaniec 
została  całkowicie  odrzucona,  wówczas  optowalibyśmy  za  przebiegiem 
oznaczonym linią czerwoną – tuż przy autostradzie.

Do wystąpienia Wójta M.Rabsztyna Przewodniczący Rady Gminy dodał, 
że w jego odczuciu PKP PLK S.A. nie robi nic, aby opcja korzystna dla naszej 
Gminy  (tj.  przebieg  przez  Świerklaniec)  była  przyjęta.  Zdaniem  Pana 
Przewodniczącego niemożliwym jest , by w obecnej dobie nie poradzono sobie 
z 23 km odcinkiem, na którym występują szkody górnicze. Jak na zakończenie 
stwierdził  Przewodniczący  trzeba  zaprosić  Marszałka  i  Wojewodę,  aby 
zobaczyli jak wygląda Gmina przy budowie autostrady.

Do  tego  tematu  głos  zabrał  również  Radny  T.Pudło  oświadczając,  iż 
w jego opinii nasza walka będzie walką z wiatrakami, gdyż jeśli już wrysowano 
dwa przebiegi tzn. że wzięto za to opracowanie pieniądze i będzie nacisk, by te 
lokalizacje podtrzymać.

Wójt  Gminy  poinformował  dodatkowo,  że  na  poniedziałkowym 
spotkaniu zadeklarowano zorganizowanie narady z PKP PLK S.A. w sprawie 
wszystkich połączeń kolejowym i ma to mieć miejsce w terminie do 15 grudnia 
br.

Radna M.Frej pytała, czy było już takie spotkanie gmin, uczestniczących 
w  planowaniu  lokalizacji  kolei  pomiędzy  Katowicami  a  MPL  „Katowice” 
w  Pyrzowicach,  gdyż  istotnym jest  jakie  plany  ma  Miasto  Piekary  Śląskie, 
bowiem z nieoficjalnych źródeł podaje się jakoby przystanek kolejowy miałby 
zostać zlokalizowany w okolicach KWK „Julian”.
Wójt  Gminy  odpowiedział,  że  było  jedno  spotkanie  gmin  uczestniczących 
w  zakresie  tej  inwestycji  na  terenie  MPL  w  Pyrzowicach  podczas  którego 
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przedstawiciele biura projektów jak i inwestora stwierdzili, że odbywać się będą 
tego  rodzaju  spotkania  robocze  z  poszczególnymi  gminami.  Zdaniem  Pana 
Wójta  miasta  nie  będą  mieć  problemów,  gdyż  sieć  może  pójść  po  starych 
szlakach  kolejowych,  natomiast  trudność  zaczyna  się  od  Piekar  Śląskich. 
Jednakże do chwili obecnej nie odbyło się ani jedno spotkanie tego typu, zaś 
dwa  spotkania  w  tut.  Urzędzie  odbyły  się  z  inicjatywy  wójtów  gmin: 
Bobrowniki i Ożarowice.

Radny J.Mościński  – pytał, jakie można byłoby wnosić formy protestu 
i czy indywidualne listy mieszkańców nie byłyby dobrą formą?
Wójt odpowiedział,  że w jego opinii  każda forma protestu będzie dobra,  zaś 
zainteresowanym mieszkańcom możemy pokazywać proponowane przebiegi.

Radny J.Kańtoch – pytał, czy te plany można udostępniać?
Wójt Gminy oświadczył, że są one do wglądu w tut. Urzędzie.

-  odpowiadając  Radnej  D.Ligęzie  Pan  Wójt  stwierdził,  że  otrzyma  dane 
dotyczące analiz wyników nauczania od Dyrektora GZO.

-  odnosząc  się  do  wystąpienia  Radnej  B.Zarodkiewicz-Czapli  stwierdził,  że 
termomodernizacja budynku Gimnazjum w Siemoni miała miejsce w 2000 r., 
natomiast  w tej chwili  nie jest  w stanie odpowiedzieć kiedy przeprowadzona 
była naprawa, trzeba w tym względzie sięgnąć do dokumentów;

- odnośnie brukowania dziedzińca Szkoły Podstawowej w Bobrownikach jest to 
zalecenie PIP-u z terminem realizacji do 2010 r.;

-  odpowiadając  w  kwestii  terminu  ogłoszenia  konkursu  z  zakresu  kultury 
fizycznej  Wójt  powiedział,  że  odbędzie  się  to  po  zatwierdzeniu  budżetu  na 
2010 r. (4-6 tygodni od tej daty); 

-  odnosząc  się  do  problemu  wniesionego  przez  Radnego  T.Pudłę  Wójt 
M.Rabsztyn oświadczył, iż kwestia ta zostanie zbadana, wyjaśniona i po tym 
przekazana Radnemu do wiadomości;

-  w temacie zakupu mebli dla dzieci młodszych klas szkoły w Dobieszowicach 
Wójt  stwierdził,  iż  do chwili  obecnej  nie  miał  informacji  o takim zaleceniu. 
W dalszej  części  Dyrektor  GZO wyjaśnił,  że  na  ten  cel  były  przeznaczone 
środki, jednakże wykorzystano je na realizację programu pn. „Radosna szkoła” 
oraz na realizację zaleceń w zapleczu kuchni ww. szkoły. Dyrektor szkoły miała 
wystąpić  do  SANEPiD-u  z  wnioskiem  o  przesunięcie  terminu  realizacji 
przedmiotowego  zalecenia.  W  planie  finansowym   Zespołu  Szkolno-
Przedszkolnego  w  Dobieszowicach  jest  przeznaczone  8  tys.  zł  na  zakup 
materiałów i wyposażenia.

Wracając do tematu oświaty Wójt oświadczył, że na ten dział możemy 
wydać nawet 10 mln zł, jeśli taka będzie wola tut. Rady. Ze swej strony uważa, 
iż dbamy o wysoki poziom naszej oświaty, a szkoły naszej Gminy są najlepsze 
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w okolicy. Nauczyciele mają zapewniony wzrost płac, pomimo nie najwyższej 
subwencji. Gdyby nie środki zewnętrzne w rb. i planowane w roku przyszłym, 
to budżet byłby mniejszy o ok. 1/3.

W  odniesieniu  do  podziału  środków  w  przyszłorocznym budżecie  na 
poszczególne sołectwa Wójt stwierdził, iż jego zdaniem podział pieniędzy jest 
w miarę sprawiedliwy i nie uważa, że 3,5 mln zł. na Dobieszowice i 710 tys. zł 
na Wymysłów to są małe pieniądze.
Zdaniem  Wójta  i  tak  udało  się  zaplanować  w  miarę  dużą  ilość  zadań 
w  przyszłorocznym budżecie,  mając  na  względzie  niższe  wpływy  udziałów 
(zamiast  8,5  mln  zł  otrzymamy  7,  1  mln  zł)  oraz  dofinansowanie  oświaty 
w kwocie 2 mln zł.

W kwestii zbudowania skate-parku Wójt poinformował, że zadanie to nie 
zostało uwzględnione w przyszłorocznym Budżecie Gminy, zaś jego budowa 
zgodnie  z  wcześniej  przeprowadzonym  rozeznaniem  kosztowałaby 
ok. 150 tys. zł.

Radna D.Ligęza przyznała,  że w naszej  Gminie  szkoły są na wysokim 
poziomie ale jej zdaniem jest to też zasługa rodziców uczniów.

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy M.Korolczuk oświadczyła, że nie ma 
co  targować  się  o  przyszłoroczny  podział  środków  budżetowych,  bo 
w Rogoźniku tyle sprzedało się działek, a pieniądze nie zostały przeznaczone 
wyłącznie na zadania w tym sołectwie.

Ad.pkt 18.
Jako  pierwszy  w  sprawach  różnych  głos  zabrał  Poseł  na  Sejm  RP  Pan 
W.Andzel,  informując  zebranych,  iż  wystąpił  z  pismem  do  Marszałka 
i  Wojewody  oraz  czterech  członków  Zarządu  Województwa  Śląskiego, 
w którym oprotestował proponowany przebieg kolei tj. przez obszar tut. Gminy. 
Nadto  Pan  Poseł  powiedział,  że  osobiście  rozmawiał  z  Marszałkiem 
Województwa Śląskiego, sugerując wykorzystanie linii towarowej z Zawiercia 
do  Pyrzowic,  która  byłaby  najmniej  kosztowna.  Taki  przebieg  poparła 
większość  parlamentarzystów naszego  okręgu  ale  nim nie  są  zainteresowane 
władze wojewódzkie.

Na  pytanie  Przewodniczącego  Rady  Gminy  odnośnie  rozłamu  koalicji 
w Powiecie Poseł W.Andzel oświadczył, iż jest podjęta decyzja PIS-u o wyjściu 
z  koalicji,  a  głównym  tego  powodem  był  brak  porozumienia  odnośnie 
przekształceń szpitali.

Ad. pkt 19.
Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Gminy  Bogdan 
Brzozowski  podziękował  wszystkim  za  wzięcie  udziału  w  XXXVII  Sesji 
i ogłosił jej zamknięcie.
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XXXVII  Sesja  Rady Gminy Bobrowniki  w dniu  27  listopada  2009  r.  miała 
miejsce w siedzibie Urzędu Gminy w Bobrownikach (sala nr 19 – II p.).
Obrady XXXVII Sesji  trwały od godz.830 do godz. 1045 z przerwą od godz.925 

do godz.940.

 Sekretarz XXXVII Sesji                  Przewodniczący
                      Rady Gminy

Radna Wirginia Jeleśniańska           /-/  Bogdan Brzozowski 

Protokołowała: 
Inpektor
B.Kańtoch
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